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Verslag van de secretaris over het jaar 2024 
 
 
 

In het afgelopen jaar heeft het bestuur zich met de navolgende zaken bezig gehouden. 
 
Bestuurszaken: 
 
Na goedkeuring van de ALV van 5 maart 2024 is Adiëlle Hoynck Van Papendrecht 
toegetreden als lid van het bestuur. 
Ineke van den Berg is Marianne van der Zee opgevolgd als secretaris van de 
vereniging. 
 
Volgens de statuten van onze vereniging moet ons bestuur bestaan uit een 
voorzitter, secretaris, penningmeester plus minimaal 2 en maximaal 6 algemene 
leden. De maximale bestuursperiode bedraagt zes jaar. 
 
De bestuursleden treden af volgens een door het bestuur op te maken rooster, waarbij 
steeds jaarlijks twee bestuursleden aftreden; een volgens het rooster aftredend bestuurslid 
is onmiddellijk herbenoembaar. 
 

Aftredend dit jaar zijn: 
Peter Verheggen, niet herkiesbaar.  
Toon van Boxem, niet herkiesbaar. 
Bart Couwenberg, niet herkiesbaar. 
 
Helaas hebben zich tot op heden geen nieuwe kandidaten aangemeld voor het bestuur. 
 
In principe wordt er maandelijks een bestuursvergadering gehouden. Om de twee maanden 
sluiten de voorzitters van de commissies hierbij aan. 
 
Leden: 
 
Eind 2024 hadden we meer dan 850 leden.   
Op peildatum 1 juli 2024 hadden we 759 leden. Dit aantal bepaalt de totale contributie van 
de vereniging.  
 
Nieuwsbrief: 
 
Het bestuur verzorgde dit jaar weer gezamenlijk met de commissies en Wilmy van Boxem 
1x per twee maanden de nieuwsbrief. Ook dit jaar mochten we weer leuke reacties 
ontvangen. Het blijkt dat de nieuwsbrief door velen wordt gewaardeerd en gelezen. Er 
werden door leden ook leuke stukken ingestuurd om te plaatsen in de nieuwsbrief.  
Ook de interviews met bij de baan of vereniging betrokken personen zijn goed gelezen, wat 
blijkt uit de enthousiaste reacties. 
 
Statutenwijziging: 
Onze huidige statuten voldoen niet aan de eisen van de NGF. Het bestuur heeft met de 
verplichte wijziging van de statuten gewacht op de aangekondigde nadere aanpassingen, 
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alsmede de inwerkingtreding van de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR), 
zodat we maar één keer naar de notaris zouden hoeven te gaan. 
Nu alle noodzakelijke wijzigingen bekend zijn, zal de aanpassing van de statuten worden 
doorgevoerd in 2025. 
 
Jeugdplan: 
 
Helaas blijkt dat de grootse NGF plannen voor onze Golfvereniging nog niet zo makkelijk te 
realiseren zijn. We hebben hiervoor onvoldoende capaciteit. 
 
Website:  
 
Inmiddels is de website weer aangepast met de actuele informatie voor 2025. 
 
Vrijwilligersuitje: 
 
Onze vereniging geeft geen vergoedingen aan leden van bestuur en commissies. In 
plaats daarvan is er één maal per jaar kosten van de vereniging een 
vrijwilligersuitje. T.w., een dag elders met elkaar te gaan golfen met als afsluiting 
een gezamenlijk diner. 
 
Vanwege het aanhoudende slechte weer moest de geplande dag in 2023 helaas 
worden afgelast en ook later dat jaar is niet gelukt om nog iets te organiseren. 
Daarom heeft het bestuur heeft besloten om op de vrijwilligers dag van 2024 in 
ieder geval geen eigen bijdrage van de deelnemers te vragen om zo de in het water 
gevallen vrijwilligers dag van 2023 te compenseren. In de ALV van 2024 zijn de 
gelden hiervoor gereserveerd. 
Het vrijwilligersuitje heeft inmiddels plaatsgevonden op 16 augustus 2024. Een 
verslag van deze dag valt na te lezen in de nieuwsbrief van 15 september 2024. 
 
Ineke van den Berg 
Secretaris Golfvereniging Het Caves 
10 januari 2025 


